

<b>xMøte:</b>	<b>Medvirkning forprosjekt - Møte 03 akt D - 13 Renhold (inkl. sengehåndtering) - FELLES</b>	<b>Prosjekt:</b>	<b>Nye Aker og Nye Rikshospitalet</b>
<b>Saksnr:</b>	123158	<b>Dok.dato:</b>	11.05.2022
<b>Møtedato:</b>	09.05.2022 / start kl 08:30 – slutt kl 11:30	<b>Sted:</b>	Forskningsparken, møterom VIA
<b>Referent:</b>	Espen Eilertsen	<b>Neste møte:</b>	Uke 36/37

#### Deltakere/mottakere:

Navn	Funksjon	Organisasjon	Tilstede
Ewa M. Rozwadowska	Gruppeleder	OUS	x
Rigmor Lukkassen	Fagperson	OUS	x
Kristine Torgersen	Fagperson	OUS	x
Malin Botolfsen	Fagperson	OUS	
Monica Stenholen	Gruppeleder	OUS	x
Lai Fong Ho	Fagperson	OUS	x
Ida Homme	Fagperson	OUS	
Aase Marie Askenberg	Verneombud	OUS	x
Nina Qvale-Hjertenes	Tillitsvalgt, NSF	OUS	x
Habtom Asghedom	Tillitsvalgt, Fagforbundet	OUS	
Jan Sørflaten	Observatør	OUS	x
Eivind Marigård	Observatør	OUS	X
Per Arnesen	Observatør	OUS	X
Milene Rimando	Observatør	OUS	X
Joana Carina Goncalves	Fagkoordinator	Nye OUS	X
Espen Eilertsen	Referent	HSØ PO	X
Anne-Lise Katle	Fasilitator	HSØ PO	X
Niels Rein	Rådgiver utstyr	Prosjekteringsgruppen	
Catherine Barth	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	X
Henni Steineger	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	x

Marie Bruland	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	X
Karina Lehm	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	X

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-00		<p><b>Velkommen og agenda for dagens møte v/gruppeleder OUS</b></p> <p>Møtet er det tredje i en serie på fire i hovedaktivitet D som skal gå til høsten 2022 og som skal ivareta medvirkning i møte 03 akt D - 13 Renhold (inkl. sengehåndtering) – FELLES.</p> <p>Gruppen skal vurdere utforming av funksjonsområdet, herunder:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Plassering i bygget</li> <li>• Sikre at alle rommene i funksjonene er riktig plassert med hensyn på arbeidsprosesser og flyt for pasienter, ansatte og varer</li> <li>• Gjennomgang av konsepter og hovedprinsipper for funksjonsområdet</li> </ul> <p>MERK at innredning og funksjonskrav for unike rom skal foregå i detaljprosjekt.</p> <p><b>Agenda</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D2</li> <li>2. Gjennomgang av utsendt materiale</li> <li>3. Gjennomgå gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D2</li> <li>4. Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring</li> <li>5. Veien videre</li> </ol>			

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03-01		<b>Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D2</b> Referat er godkjent.			
03-02		<b>Gjennomgang av utsendt materiale</b> <b>Felles</b> Gruppen påpekte viktigheten av samlokalisering av renholdsrom og miljøstasjon. Renhold planlegger å benytte håndvask i miljøstasjon.  <u>NRH</u> Arealer er tilsvarende plassert som tidligere og er utviklet videre basert på innspill og kommentarer fra møte akt D2. Kuvøsevask planlegges plassert i bygg J1 plan 5 og felles verksted er planlagt plassert i eksisterende bygg. Begge deler avhenger av at makeskifte med OUS blir gjennomført. Gruppen var fornøyd med plassering. <i>AP( NyeOUS): Ta rede på konklusjon om makeskifte med UiO</i> Detaljert gjennomgang av skisser ble gjennomført for følgende punkter med kommentarer nedenfor: <ul style="list-style-type: none"> <li>• Flyt sengevask</li> <li>• Flyt renhold</li> <li>• Plassering kontor pauserom</li> </ul> Kommentarer: <ol style="list-style-type: none"> <li>a) Gruppen var fornøyd med plassering av sengevask og renholdssentral.</li> <li>b) Gruppen ønsket separate pauserom for renhold og sengevask.</li> </ol>	Fagkoordinator	31.5.2022	Åpent

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>c) Gruppen foreslo at pauserom kan deles i to med foldevegg som kan fjernes, slik at renhold og sengevask får hvert sitt pauseareal. I tillegg kan 2-pers kontor deles i to slik at sengevask og renhold får hvert sitt.</p> <p>d) Gruppen kommenterte at renholdssentral må utstyres med tavle, arbeidsstasjon og digital informasjonstavle.</p> <p>e) Arkitekt gjennomgikk forslag til plassering av 3 udisponerte renholdsrom plasseres i plan 8, 9 og 10. Gruppen var fornøyd med foreslått plassering. ARK innplasserer forslaget.</p> <p>f) Oppstilling senger i akuttmottak må vurderes i grp 3 akutt og behov for senger ved føde vurderes av grp 5.</p> <p><i>AP(NyeOUS): henter informasjon fra gruppe 3 akutt og gruppe 5 føde om ønsket plassering av senger ved avdelingen.</i></p> <p>g) Plassering og fordeling WC tas i detaljprosjektering.</p> <p><b><u>Nye Aker</u></b></p> <p>Senger i somatikk planlegges vasket i sengesentral, mens senger i PHA skal vaskes på plass.</p> <p>Arealer er tilsvarende plassert som tidligere og er utviklet videre basert på innspill og kommentarer fra møte akt D2.</p> <p>Flyt kuvøse vask ble gjennomgått med fokus på dagslys. Gruppen var fornøyd med plassering.</p> <p>I høyhus er det programmert 2 renholdsrom og 1 miljøstasjon.</p> <p>Plassering av miljøstasjon plan 2 til operasjon er ikke avklart.</p>	Fagkoordinator	31.5.2022	Åpent



Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<i>AP(NyeOUS): Avklare med smittevern om antall sengerom pr renholdsrom.</i>	Fagkoordinator	31.5.2022	Åpent
<b>03-03</b>		<b>Gjennomgang gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D2</b> Punkter fra referat og tilbakemelding D2 ble tatt opp i gjennomgang av skisser.			
<b>03-04</b>		<b>Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring</b> Alle parter starter omgående med arbeid med innspill fra møtet, som forberedelse til neste møte.  OUS sender omforente tilbakemeldinger via gruppeleder til fagkoordinator Nye OUS innen 30. mai kl 12:00.			
<b>03-05</b>		<b>Veien videre</b> HSØ PO informerte om følgende: <ul style="list-style-type: none"> <li>• Etter denne møteserien (møte D3), som er nummer 8 så langt, vil tilbakemelding vurderes og oppdateres/implementeres i materiale til neste møteserie som tidligere.</li> <li>• Forprosjektrapporten ferdigstilles i september og er grunnlag for beslutning om å gå videre til detaljprosjekt. Planlagt tidspunkt for beslutning i styret i Helse Sør-Øst RHF er innen utgangen av 2022.</li> <li>• Samtidig med at forprosjektrapporten ferdigstilles, utvikles løsninger videre som del av medvirkningsprosessen i forprosjektet, og det kan medføre at skisser i forprosjektrapporten og materiale til neste medvirkningsmøte er på ulikt nivå.</li> <li>• Innspill og tilbakemelding fra neste møteserie i september vurderes og tas videre i detaljprosjektet (tentativt oppstart 2023)</li> </ul>			